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Protokół Nr 46/18 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 30 sierpnia 2018 r. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Zespołu Szkół Nr 2 im. Marii 

Skłodowskiej – Curie w Otwocku przy ul. Pułaskiego 7 pod kierunkiem Przewodniczącej 

Komisji Agnieszki Łątki w godzinach od 15
00

 do 16
20

. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz Dyrektor Oświaty Powiatowej 

w Otwocku Hanna Majewska-Smółka zgodnie z załączonymi listami obecności.  

Przewodnicząca Komisji powitała wszystkich zebranych, a następnie przedstawiła 

porządek obrad, który został przyjęty przez aklamację.   

 

Porządek obrad:  

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z ubiegłego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja nt. przygotowania szkół i placówek szkolno-wychowawczych do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2018/19. Wyniki rekrutacji. 

4. Informacja o przebiegu prac remontowych w budynkach oświaty. 

5. Prognoza rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych w roku wejścia reformy do szkół 

ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Otwocki tj. na rok szkolny 

2019/2020.   

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Protokół Nr 45/18 z ubiegłego posiedzenia Komisji został przyjęty jednomyślnie  

w obecności 7 członków Komisji. 

 

Ad. 3 i 4 

Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka przedstawiła 

materiały dotyczące: 

• przygotowania szkół i placówek szkolno-wychowawczych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2018/19 oraz wyniki rekrutacji, 

• przebiegu prac remontowych w budynkach oświaty.   

Wydruk materiałów w załączeniu. 

 Następnie Komisja przystąpiła do wizytacji budynku Zespołu Szkół Nr 2 im. Marii 

Skłodowskiej – Curie w Otwocku w celu zlustrowania wykonanych prac remontowych.  

 

Ad. 5 

Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Hanna Majewska-Smółka przedstawiła 

materiały dotyczące prognozy rekrutacji do szkół ponadgimnazjalnych w roku wejścia 

reformy do szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Otwocki tj. na rok 

szkolny 2019/2020.   

Wydruk materiałów w załączeniu. 

 

Ad. 6  

1) Przewodnicząca Komisji przestawiła pismo z dnia 2 lipca 2018 r. w sprawie publikacji 

Rady Dzieci i Młodzieży Rzeczpospolitej Polskiej przy Ministerstwie Edukacji 

Narodowej (znak sprawy: SRP.0004.43.2018). 
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Radny Krzysztof Szczegielniak poinformował, że Gmina Karczew wytypowała 

kandydata do rady ogólnopolskiej z Młodzieżowej Rady Miejskiej w Karczewie.  

 

2) Radny Artur Brodowski w nawiązaniu do informacji przestawionych przez Panią 

Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku w pkt. 5 zgłosił poniższy wniosek.  

 

Wniosek: 

Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o przesunięcie środków finansowych  

w budżecie na rok 2018 na wykonanie projektu zagospodarowania terenu pomiędzy 

ulicą Filipowicza a budynkiem „Liceum Gałczyńskiego”. 

 

Głosowanie: „za” – 6 osób – jednomyślnie. 

 

3) Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do Komisji wpłynęły wyciągi: 

− Nr 955 z projektu protokołu Nr 206/18 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku  

w dniu 27 czerwca 2018 r.; 

− Nr 971 z projektu protokołu Nr 208/18 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku  

w dniu 18 lipca 2018 r.; 

− Nr 971 z projektu protokołu Nr 210/18 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku  

w dniu 1 sierpnia 2018 r. 

Komisja zapoznała się z ww. wyciągami. 

 

Ad. 7 

 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

Protokółowała: 

 

Klaudia Kędziorek  

Przewodniczyła: 

 

Agnieszka Łątka  

  


